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i Apparently not

2 I'd like to caution you not to discuss or impart

3 at any time, outside of this jury room, the questions that

4

5

6

7

8

were asked of you in regard to this matter# or your

until authorized by this Grand Jury or the Court

or impart such matters

You will understand that a violation

instructions on your part may be the basis for'a

to

of

answers#

discuss

these

charge

9 against you of contempt of court

io Do you understand that?

•11 THE WITNESS: I do.
12

13

(Thereupon, the witness, Robert E. Sours, 

escorted from the Grand Jury Hearing Room by the

was • then

sergeant
14 At Arms.)
15 MR. HECHTs Kenneth Buckley

16 (Thereupon, the witness, Kenneth A. Buckley, was then

17 escorted into the Grand Jury Meaning Room by the Sergeant
18 At Arms.)
19

20

21 KENNETH A. BUCKLEY

called as a witness before the Grand Jury# was duly sworn
23 as follows?
24 You do solemnly swear that th© evidence
25 you shall give in this matter now pending before the Grand
26

27

Jury of the County of Los Angeles shall be the truth, the 

whole truth, and nothing but the truth, so help you God?
28 THS S1WSS: I do
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■ EXAMINATION

By MR. HECHTi

Q Mr. Buckley, what is. your job title, please?

A I’m acting supervisor of the criminal exhibit .' 

section.

Q How long have you had that job?

A Since April of - last year.

Q What did yOu do before that?

A Well# I worked on the mail desk in the criminal 

division and than in the filing section in the criminal 

division.

Q Are you immediately responsible to Mr. Sours? 

a yes.

0 That is the witness who just went out of here?

A That * s right.

Q . Generally sneaking# what are your duties?

A Well, I supervise all of the activity of the 

exhibit section.# since I have assumed that position*

Q When you assumed that position# was Mt. Sours in 

his present position?

A Yes, sir, he was.

•Q. Now, referring to the Sirhan case# when did it 

come to your attention, if it ever did, that there was a court 

order in existence with respect to the exhibits?

A I knew immediately because I.looked at it when it 

came into the exhibit section.

Q Nhy did you do this?

A Well, it’s what you would call an above-average
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case, so I decided to familiarise myself with it

Q Did you make Mr* Sows aware of the fact that

you had familiarised yourself with the court order?■

0 •
A ■

a
■A

I believe, he

Q

testified he

until June

A

Q

Y@s? I believe he knew.

DO you recall having a -conversation with him?

X asked hist about it

What did you ask him?

If there were any special restrictions on it and

instructed me about the court order then.

Would it surprise you to know that Mr. Sours

wasn’t aware of the contents of that court order

of this year?

Yes, it does.

Who held your job before you took over that

particular position?
A

Q

■ Gary Hairston

Did you talk to him and did you discuss with him

the existence of the court order as to the exhibits in th©'

Sirhan Case?

A

Q

A

supervisor * s

order?

X think he' pointed

Where did you find

it out to tie

the court order?

Th© court order was attached to the wall by the

desk, in the exhibit section

e

A

Q

attached to

•what did you -do after you read that court

I think X just made a mental note about it. 

Are you telling us that the court order was

the wall?

f 
s. 
I

5
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A

0

Wednesday,

A

Q

there was

Yes

Do you recall having an interview with me on

June 9, 1971?

Yes*

And do you recall that during that interview

a

th® answers

A

a
recording

A

Q

question#

reporter that was taking down the questions and.

that were being asked?

Yes,

And do you recall there was a tape recorder

that conversation?

about

Yes, there was*

All rights # Page 5 X asked you .the foilwing

"QrBSTXG&s Did you talk with Mr. Gary Hairston 

the existence of the court order?

’’ANSWER: NO, I did not

WST20H : What did you do? You went to the

\

guide envelope?

’’ANSWERS X. went immediately

’’QUESTIONS Did you read the

to the envelope

court order?

WMI«R: Yes, X read the order

“QUESTION: All right? what did you do after you

read the order?

"ANSWER: I replaced it' in the. guide envelope

. . and put it bask?* .
Were those the questions I asked you and the

answers you gave me?

A To the best of my recollection, yes
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0

court order

read it, as

A

0

.stated was

A ■

particular

Would you tell me now whether you read the

that was hanging on the wall, or whether you

. ■ m

you indicated to. me, in the guide envelope?

in all probability X did both.

Do you know where the Court order is that you

on the wall?

X believe we changed the inside of that

office and there were Several documents hanging

on the wall

remember if

Q

wall, was

was?

A

9

A'

Q

and they were yellow from age, as X remember*

After aozao months we had bulletins so I don’t

we took it down, or if we just left it there*■

The court order that you rmember hanging on the

that Judge Alarcon *s court order? ; 

it could have been.

Are you able to state specifically which, one it

No, I cannot

Now, what action, did you take, if any, in

connection with your reading of that court order?

A One of the first things X did, to safeguard

those, particular exhibits, is, if anyone came in requesting 

to view them, if anyone asked for them, X told the fellows 

if anyone asked about those exhibits that they should come to 

see me personally before anything was dene*

0

A

Did you do anything else?

I put some writing on th® outside of the Sirhan

guide envelope when X changed the envelope

Q What did you do on the outside of the envelops?
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I put the case number and the fact that it was a

death penalty case and, well — w|l, I had three envelopes.

One was for the actual exhibit receipts. Obe was for copies

of the court orders and one was for the viewing slips

each envelope with what were the contents and I think that was

it

Q Did you later place on the outside of one of

8 the guide envelopes in the Sirhan case the language to the

9 effect, “See court.order"?

10

h

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

X
0

envelope?

A

just about

Q

A

Q

Yes , X did

#ta did you place that language on the .guide

I don’t recall exactly, but I think that it was 

the time that your office started investigating.

That would be about June of this year?

Yes

Do you have in mind most of the exhibits in the

Sirhan case had been transferred-' to the clerk

Court in January of this year?

A Yes, I believe that was January

0 What would be the effect of the

of the Supreme

3rd#

language "See

x

J

22

23

court order” if most of the exhibits were no longer under your 

care, custody or control?
24

25

26

27

28

A

Q

clerks to do

when ypu, in

A

I don’t know

Khat would you expect your custodian exhibit

if they found the notation ’’See court order

fact, no longer had the exhibits?

well, the court order would tell them that was
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restricted and they would see that we had already sent the® 

to the Supreas Court, so that the people who were asking for' 

them couldn’t see them but would have to go to the Supreme 

Court.

Q How many guide envelopes are looked up in the 

section of the safe that you have referred to?

A Well, I think there’s over 500»

0 When Mr. Talmchoff ©eBae here he brought with hin 

three guide envelopes that were stapled together and he said 

that th® three envelopes contained various documents concern­

ing the exhibits in the Sirhan case.

Referring to the original envelopes, were they 

stapled together?

A They were stapled together about six months ago.

I took all of the guide envelopes involving death penalties 

and changed them all.
Q In placing the notation on th® outside of the 

first guide envelope. wSee court order", did yeti do that of your 

own accord?

A I believe I did.

Q Did Mt. Talmachoff tell you to do that?

A Mo; I don’t think so because he criticized my 

work.

Q- What did he do when he criticized your work?

A in what regard?

Q In connection with the Sirhan case? - ■ 

. A I never really understood.

q ' On page 6 of the transcript of the conversation



1 ' between you and ma on Wednesday, June 9, 1971, I asked you

2 the following question

3 . ‘"When was the notation, ’See court order’

4 when was that notation put on?

5 “ANSWER? That was put on either.yesterday or ’

6

7

8

the day before

‘’QUESTION:

M»:

How was that subject brought up?

I was told to do it by Mr, TaUachoff 4

9 was that’answer correct or was the answer you

10

11

12

gave today

A

Q

correct?

I really don’t know.

Since March 4, 1970, up until today, have you

13 ever had any conversation with Mr. Talmachoff about the

14 existence of the court order restricting the exhibits in. the
15 Sirhan case?
16 I'm referring to the court order of May 2-0,
17

18

1909, Judge
A

Walker’s court order 
' Yes.

19 When was the first time you had such a

20 conversation?

21

22

23

a
investigation

Q

W*^ had so many conversations since - this

started X just can’t remember.

Do you recall seeing or did you have any
24 any way, with the letter from Attorney George
25 Shibley?
26-

27

28

A

Q

a two-page

I'm not sure what you’re talking about

Let me show you Grand Jury Exhibit Number 43, 

document.
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. Let me shw that to you and see if it refreshes 

your recollection.

A I believe that letter was inside the guide 

envelop® which contained th© viewing slips*

Q When did you first see that letter?

A 1 think the. first time I was really aware of it 

was when it was brought out in this investigation* ’

Q . Did you See it before that? . ‘

A I an sure I would have to see it*

I must have seen it when I changed the 

envelopes *

0 Did' you ever review the contents with 

Mr* Talmachoff?

A/ I don’t think I did*

Q '. Did you review its contents with Mr, Sours?

A I don’t think I did with him, either, 

. Q Can you tell me if there were any other court 

orders you have seen or that you became acquainted with or 

heard about that would permit anyone to have access to the 

original exhibits in- the sithan case?

A No. ' ' •

■ Q . When did it first come to your attention that 

persons other than counsel of record and perhaps. Mr. Millais 

Harper had been given access to either th© original exhibits, 

or photocopies of the exhibits?

A After this investigation began*

Q Did you ever speak to Mr. Tahachoff in connec­

tion with access that certain people had been given to the
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A

either with

no

had

you

see

Q

A

Q

reason

do?

A

My own communication with hint on this would be

Mr. Hours or Mt* Walker, not with Mr,.

Not with Mr. Talmachoff?

8

Not with Mr. Taimachoff directly.' •

If someone came in to view the exhibits and you

to question their seeing the exhibits, what would

If I had reason to doubt they had any right to

them, which would be about go percent of the time, then

12 I would see either Mr. Walker or Mr. Sours

13 Q Well, I refer again to our conversation on

14 Wednesday, June 9, 1971, at Page 47:

15 "When did it first come to your attention
16 that besides counsel of record, Mr. Harper had access
17 to these exhibits?
18 "ANSWER: I had seen these when I had first
19 checked the guide envelope and wondered and
20 fact, I spoke to Mr. Talmachoff and asked him why
21 ■. he had seen it.
22 "QUESTION: Okay; what did he say?
23

24 .

25

26

27

28

should

those answers

A

Q

"ANSWER: They were not supposed to..

not have seen them."

Weie those questions asked by me and

given by you?

Yes

Now, what is the fact, did you speak

they

were
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A Yes.

0 was it a fact that he stated to you*. "Shey ver® 

not supposed to see them, they should not have seen them'1?

A I believe so*

Q When did that conversation with Mr. Taimachoff 

take place?
A I think it was around the time I was changing 

all the envelopes*

Q Could that conversation have taken place in March 

or April of 1970?

A It could have, yes,

Q On page 13 of the same transcript my question to 

you Oh that day when 1 interviewed you, 

"When did that conversation with

Mr. Talmachoff take place?

“OT®! I believe that, again, would

be in March or April of 1970."

"QUESTION: Have you had the conversation 

with Mr, Talmachoff, did you take any steps 

that no one aould have access to the exhibits 

without a court order?

"answer? Yes? I instructed the people under 

me there must be an order with a request to 

view."

Were those my questions to you and your 

answers to me?
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A

. Q

Mr. Harper

Yes

Can you explain to me why on April 7? 1970,

was given access to the original exhibits, in ths

case without producing a court order?

A

I went a step

see them

Q

A

the bullets

wanted to

could not

order

The only answer I can give to that

above myself and got authorisation

When did you do that?

The very first time he went to the

is that

for hid to

section..

Tell me about that particular event

He came in and he

and the weapon

if I recall Ricky

SO®

Mr. McKissack

he gave it

0

A

something on

I went there from

them# that he had

asked- to see the exhibits?

came to me and told me he

my desk and I told him that ha

to see them by a court

Ka told me that he was associated with

and he pulled out a Card# as I recall, and

me.

His own card?

I

it

Mr. McKissaaVs

believe it was a calling card but it had

by Mr

office

he was associated with

Mr. talker

okayed his

0

McKieeack and so I called

and they verified the fact

them and I went from there

that

to

and told Mr. Walker what I had done -and Mr. Walker

seeing the exhibits..

After you had the conversation with
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0 Old yay w« see any saiwiUHe equipment w

what appealed to look lika scientific equipment brought into 

the bleak’s offloe downstairs?

A Yea, I did.

Q And on how many owasions did you 3M such 

. equipment being brought in?

A to th® best of ay resoiledtion it was Wl#^ 

q Could have been as many .as Sisi times?

A It could have been.

It could be, but I couldn’t swear to it*

0 On page 17 of the interview I asked you til© 

Mlwln^ questions .
“Cii^^W* bh h^ b^y ««$^toh« 4M

:^a s» «Mi^ a^mHsH< «;0^sw^ ^^^ ^vW^

‘^gw? r Wte'^y at If Oh itei^

%«M w| w W” ^ tes AM # ill 

Asst

A • X think my mind was a little fresher to dune 

than it is now.

0 Were you involved in finding these exhibits 

tor people?

A At times. ।

Q in regard to the. times that they brought in /

this scientific equipment, did you ever go and get the /
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A

Q

I aay haw cm one or two occasions

Md- you make a point to bo there when the .

exhibits were being exarained?

A

Q

A

Q

A

©

A

yes

W?
Number ©ne, I didn’t trust Mr. Harper

Why not?

He

Xn

■He

was.too nice. ■

what way?

Beefeed to be too friendly and he was too

eager to keep us happy*

Q What do you mean by that?

Wil, he used to — he always would come in

around sometime around between Ils30

remember on the one occasion I was. a

and 12s30 and I

little short-te^ered and

I asked him father nicely if he would come in at a later

hour because too many people were out to' lunch at that time 

and boom, right away, he changed and started coming in at a 

later time.

Q Now, when Mr, Harper came In on those occasions

and whan you were made aware of his presence, did you

personally make an effort to see what he was doing? ■

■A

Q

length of

A

a

»

Ye#.

Did you personally stay at the scene the entire

time?

Not during the entire length of time

■He was on occasion • there for Several hours?
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A Yes# he whs*

Q And you did not retain that entire length of 

time?

A No? I could not remain for the entire length 

of time*

Q You have noted that sometimes the exhibit 

reviewing form® appeared to be incompletely filled out?

A Yes.

© Yon and X have discussed that in previous

conversations?

A. Yes..

Q Can you tell us why there appeared to be a

lack of completeness in the filling out of the review 

forms so that one cannot go back and reconstruct the 

event?

A The only thing I can say is that there was 

sloppiness on the part of the person who was allowing th® 

exhibits to be viewed.

Q Sid you ever discuss with Mr. Talmachoff or 

anyone in your office to get some kind of opinion whether 

Mr* -Harper fit under the "counsel of record" that appears . 

in the court order?

A I don’t believe so.

Q When Mr. Harper came to examine the exhibits# 

did someone with him identify himself as an attorney?

A Not while I was there.

Q Do you recall when Mr. Harper dame in on 

occasion whether there would be other people in his party?
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A

Q

people were

A

Q

Yew

Do you remember on such occasions how many 

there?

Tidling that the greatest nwber.»s three 

Were any of these persons with W« Harper

personally known to you?

A ■ No

Q

A

at. all?

A

Q.

handle?

A

Q

and.certain

Did

No

Md

you ask any of them for ’ identification? 

X did not, -

you-see then handle the actual exhibits-

Yes, X may. .have

What kind of exhibits did you see them

As far as I could determine, the actual bullets*

Your department issued a questionnaire to you 

other employees in connection with.the

investigation going on? do you recall that?

A

Q
■ A

a

appears to

Yds, - sir

And you filled ©ut a questionnaire/ too?

Yes, X did.

New, Question Number Seven —

I don’t have the questions here, but this

be the answers'

"One man, Mr* Hatpar. in particular-, an

authorised representative of the lawyers partici­

pating in the case, had picked up an expended 

cartridge on numerous visits and ho always- requested
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that exhibit.**

was that your st#ew»t?

A'’ ¥0$, it is,

, Q And next question#

■*1 saw ®r, Sasser use a jeweler's 

eyepiece and s#sMo^s»^ cartridge on the 

chair and■he had a light and other scientific 

equipment.“

- You say that Mt* Harper looked at this cartridge 

through Strong magnification?

$ Did you inform the other custodians .about 

Wit- Harder?

A . Yes, .

0. Who were the other -custodians?

- A 1 believe Jack BaM, Ken Dowlas and Loy loss 

Williams.

Q _ One of the ©rand Jurors wishes to ask what Was 

the specific date you fasstoe - a supervisor in the wH#3L 

ssSi&iW

.A I believe ft was April 3rd of 1970.

Q, Mr. Buckley, you were kind enough to com to

.©ur office and take a polygraph test on July 8., #71? dp you 

recall that?

A Yes# 1 do.

0 You were aWare, -were you not# that the poly­

graph examination was tape-recorded?

A ¥ed«
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eKaminations

writ?

A

Q

received any

be used in

A

a

You were aware that we took polygraph 

of some other individuals in your depart*

Yes»

Since the polygraph examinations# have you 

information on methods that allegedly could

beating polygraph tests?

Yes# I’ve heard of oh©

prior to the

A

Q

Wat was discussed by persons in your group 

tlw you took th© test?

MO

In your examination with Mr, Carse©/ the

polygraph examiner, the following question was asked: 

’’Since the polygraphs have started 

. have you ever recoived information on method® 

that are alleged to beat the polygraph test?'®

Then your answer was "yes’*.

Mow# ray

do such conversations

A X think

question is: Under what circumstances

arise?

i recall it was some friends and we

were talking about polygraph and someone mentioned if you

consistently lied you dould beat- it.

Q Can you assure the grand Jury that the original

exhibits# particularly the ballistics evidence in the Sirhan 

Case# had not in any way been altered during the time they

Q

Custody or control?

To the best of my knowledge# yes.

Can you as&tir© the members of the ©rand Jury
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A Again, to the best of my knowledge,, yes.

Q Can you assume us that they have hob been 

tampered. with in any way?

A tot said, on that deal, whan they way® taking 

the pictures, w whatever they ■were doing.., that 1 was

7

8

9
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personally watching it very carefully because these man 

were so close to that evidence that I could not swear to 

the fact it "could not have been -tampered with but I don’t 

thihk was.
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<i As you recall your activity in connection with 

th© Sirhan case, Md you ever tank© out any of these exhibit 

review forms or participate in any di the transactions that 

are reflected. on the exhibit review forms?

A X don’t remember making out any of the forms 

myself, but always, whenever anyone was there to look at 

them at some time or other X was there, also.

Q Do X take that to moan that, people would come 

into your office aM if they wanted to look at any 'exhibits 

in the sirhan case, you would watch them looking at th© 

exhibits?
A Well, at some time or other X think X did.

Q Had you left instructions that you were to 

be- specifically alerted when anyone caste in for exhibits 

on the Sirhancase?

’A Yes, X did.

Q To Whom did you leave these instructions?

A all members exhibit staff.
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23
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26

27

Q:

&

Q

A

Q

testified

of record

When did you give them those instructions? 

Shortly after I took over as supervisor* 

What data whs that again?

X believe March 3, 1970* ■

Do we understand from what you have just

that whenever a viewing slip appears as a matter ■ 

after that date, that you were called and had some

contacts with

A

$

not there?

A

Q

Q

taken up with

that particular transaction?

I’esj on •any' day X whs there

I 8#e» ’Kher®, may .-have been days when you were

&ight.

Are we ’ talking about many days'?

few X

Is it

other

can’t remember*

remotely possible you might have been

matters on a particular instance and you

did not have any contact with the persons who desired - to

View the Sirhan exhibits?

A

MR

It could have happened

hsc®! I believe that is all*

$® COURTS Any further- questions?

. . Apparently sot* ■

IM like to caution you not to discuse or impart 

at any time, outside of this jury -room, the questions that

were asked of you in regard to -this matter, or your answers, 

until authorized by this Grand Jury or -the Court to discuss

or impart such matters*

you will understand that a violation of these28
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i instruction on your part my toe -th® hassle for a stags

2

3

4

5

6

against you-of cofttapt of court*

Sts you understand that?

■« W»BS^ X &»

(thereupon#, the witness, Paneth A# Buckley, was then 

escorted from the Grand. ^®?y Hearing tas by the Sargeant

7 At; AW.)

8 %*11 take- a short recess*'

9 (Mia-^temta reams*)

10 ?& ?0®Ms Bet the record shew 1# Grand Jury has

n reassembled and a® .court r^sita is preset^#

13

you may proceed., &» Wcht 

its, KWj #. »#a®.

M

15

16

(thereupon, the witness., Kenneth 'W» .oouglad# was then 

taWd' into tM 3Wl ^ Rearing S» by t^e Mrgwst M 

Arai®.)
17

18'

19

20 ■ called as a wititass before the St®M Jury, was duly «ta

$S fOlMWSS

24

25

^® F#M& you 'do wUwty wear that the evidence 

you shall give in this miter now pending, before the Grand 

^ury of the Jaunty of ta Angeles shall ba the truth, the 

whole truth j and nothin# but the truths sb help you God?
26 2 do
27

28
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EXfcMWATW

BS MR. HECHT3

Q Mr* Douglas, what Is year busl^sg or ©©elation

A criminal Exhibit custodian.

0 ^n did you first become a Criminal Exhibit 

Custodian?

A . September 1570.

0 Would I be- far from wrong in my thought that 

yoti ^W the oldest employee in terms of service?

A That is true-, in the exhibit section-*

Q Do you recall during the course of this

f
r

12 InyestigaMon your department gave you, X believe, ten

13

14

IS

16

17

18

questions and you were a<$i to fill out the answers to 

those guestions?

A yes, x did.

ft Your department was kind enough to supply me 

with a copy of the questions and answers and Question Number 

One states your position and name and so forth and Question

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Number 'Three las

"What instructions were given you 

in regard to interested or wnoerned parties 

Viewing exhibits, excluding the sirhan case?**

Then, the next question, and -this is pf interest 

to me?

"what specific instructions"were

given to you in regard to persons viewing 'the

#rhm case exhibits?'’

Your answer
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13
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19

20
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22

23

24

25

'26

27

"None that 1 can ^rem®^^,*'

Was that an accurate answer?

A Yes, six*

0 Is- it the fact, six, you were saver given any

spacial instruction# in regard to viewing the Sirhan case 

exhibits?

A that’s true*

Q And your answer; "Kone that I can remnber^, that 

is true-?

. A . Yas . .

Q #^i-#e 5^W main duties in the clerk’s 

office?

A I have just switched jobs, actually; 1 switched 

over to the Seetmotion of ®^4Mt Section.

q . before' you went into the instruction position-, 

what was your previous, position?

A &y M# duty was checking in exhibits froni 

Superior Court, signing for exhibits and filing guide 

envelopes and taking care of ^ih-lts that came in froa the 

branches,' and to sigh in for and inspect, the exhibits that 

cm ■# fro® th® Municipal Court.
Q WtO you ever condetaed with displaying or 

bringing out exhibits for people who-wanted to-.see; exhibits?

A Yes. . ' . .

Q And did you ever display or bring out exhibits 

for people who-cam into- your clerk3 s office and wanted to 

see th® original exhibits in certain cases?

A Yes, occasionally



1

2

Q Did you knew as you sit there that there Was 

a court order issued by Judge Walker in connection with

s

4

5

6

7 -

3

displaying

a

$

brought to

the original exhibits in the sirhan case?

down in the

A

- Yes

Was that court order actually sp®ci#ealiy

your personal attention during the time you were 

; clerk’s office?

Sat that I can remember

? Have you ever seen a. court order in the Sirhan

» case?

n A Yes-,

& When?

13

14

A X have seen it today

0 well, having in Blind that today is very
15 recent, can w go hack in history and can yc® tell nt® if
16 you have seen it before today?
17

18

i?

20

21

A

days that

•A

publicity

X

a

Yeh;.x have seen It within the last few

remember for sure, . .

How about ’’not for sure”?

I have seen the court order- pertaining, to

f^w weeks ago.
22

23

Q ' would that have been Judge Alarcon’s original 

order pertaining', to publicity?
24

25

26

27

A

G

A

to me and he

I*Si not sure if it was- his or not.

■Where was it when you saw it?

it was, I think Mr. Sours- had it and he gave it

showed it to Hie

0 Was that -after# when X talked to you .that day?28
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17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27'

28

A '

it to #*

SuckBy#

0
A

shown to you?

time?

A

$

A

I went gown there that day and then he showed

0r# maybe, it might be it was te« Kenneth

but you think it was shown to you that day?

Ye®

Now, was anything said about after if was •

Not that $ ©.ah remember

It was just given to you without cs®»t at that

We ^int was that the court '-order was an order '

■pertaining to- publicity and. no# pertaining, to 'exhibits,.

Wien 1 was talking to you, you know, and the 

question'came .up whether w had- seen the wurt order, I 

saw it, but that was the court order, you know, that was on 

the bulletin board and it turned out the one that was on the 

bulletin board was the One pertaining to. publicity and not 

exhibits*

I understand it was Judge Alarcon’s court

dtae??
A Yes# x think it would be Judge Mardon

who signed. U.

Q bid you check out the exhibits when they went

to the Supreme Court in January - of this year?

A

Q

i believe it was January 12# this year.

■Were you able to locate -all the exhibits at that
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1

2

time?

A Ones, that X located at the time I marked on ths

3 receipt, slip with a little *X**

4 Q X 8®» ©fm your answer- that there wet© $«

5 you were »^t ahi#' to X#a.#?

.6 A That X ##n11 necessarily look for It 'at #e

7 time.
8 x didn^t look for th® clothing and some of the

9 large charts tecas^e the supreme Court didn’t want them.

10 Q Did you want all the exhibits you found to be

11 shipped to the Suprente Court during the month of January?
12 A yes.

• 13 Q Mave you ever read -the court -order issued by

14 Judge Blh» in this, ease?

15 A Yes, I have.

16 0 When did you read'it?

17 A S^ie other day.

18 Q Was that the. first time .you read it?

19 The first time X remember for sure reading
20 it*
21 I may have' read it in the past but I don’t

22 remember for sure.
23 . 0 ibo-you remember my showing it to you at the
24 time of ©Ur eo^#ailoii?
25 ■ " A Yes.
26' . $ Wt w$ mi feto«^f Jw@ $, 1FW

■ 27 A 1’® not aysa of the day*
28 0 Well/ you recall during our ©onwrBation there



i was a reporter there that took down the questions and

2 answers?

a

4

5

6

7

8

9

10

A

Q

order

W

X have a transcription of that conversation*

da Pag® 11

"Have

prior to my

right here?*

I asked to questions

you ever seen that court

showing it to you today

And your answers

think x hive run across it/
ii yea*
12

13.

’WOOMt Have you over road it?

"Msm? $ct that i can reae^er,"

14 Were those' tM questions asked by ^ and the
15 answers given by you5?
16 A. X would assume so
17 I don’t remember for sure.
18 Q As I read to you the answers,, are those answers’
19 accurate' answers, as you sit here today?
20

21

22

■A ' Would you repeat the question.

Q ' Have you ever seen that orders meaning

Judge Walker’s court order, prior to my showing it to you
23 today — -meaning- the day we interviewed, you -on Jun® 9,
24 1^71?
25 : 'WWi X think I’ve come -across it.
26 yes."
27 Q . Are- you confusing the publicity order wit# 

Judge walker’s later.-order?28
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1 A I Was aware of a court order* X wasn’t sure

2 •what it was

&

4

. 5

6

7

8

9

10

li

12

13

14

15

16

17

18

19-

20

21

22

23

24

25

26

27

28

exhibits to

A

a

Has anyone asked you to ever see any of the 

the Sirhan da#?

Yes.*.

DM you ever. act. on a request from a'person

to see a particular exhibit in the #rMu case?

A

A

A direct request?

yes

I took a request from Mr* Christian but X

not the first on® to deal with him when X did deal with

He case to the window requesting exhibits

was

him

and

tW when X took & ^ period of time to look at various 

files involved and maybe had held him up,, maybe Roh or

Bidky took

at?'

A .

people at

0

## and filled in after that*

Do you remember what. Mr. Christian was looking

Well, there were files of statements 

the Ambassador Hotel that lived there.

.I show you the exhibit viewing slips

have been brought .to us by the supervisors of your

in?
A

forms.|

a

of the

that

office

Could' you Identify those that you participated

yes*

j?M witness examines the witness reviewing

Do you find: any exhibit -slips that you recog-

size that has your handwriting on it?
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14
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16

17

18

19

20

Sl-

22

•23

24

25

26

27

A This one.

Q You’re referring to-Grand Jury Exhibit Number

4# involving a ^ Floyd Parrish and there is the date of 

Movesber 19th in the .upper left-hand corner.

Xs that your handwriting?

&' Yes*

q How erne the year doasn* t appear on that 

slip, sir?

& X don’t know. Xt w&sn’t put on there at the 

time.

Q I notice on the upper left it says ,*Whlbit 

71 and 73."

A That is my handwriting.

q ’ What significance do those notations have to 

you?

A X assume that those exhibits were looked 

at*

Q From your reading of that review form, can 

you tell us what was looked at as distinguished fs# what 

was simply asked for and not looked at?-

A B.

Q ware the original exhibits looked at or were

■they copies'- $£ exhibits?

A X don’t know. X don’t remember showing the 

exhibits. -

Q Your recollection is then based On your hand­

writing- on this exhibit review slip?

A Some of my handwriting Is written on there.28
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Q. Has Mr. Tahaachoff ever discussed the Sirhan

exhibits with you at any time?

A

e

recollection

A

Q

tion on the

I guess so.

Well, you say, “I guess so4*.

I’m trying to find if you have any specifio 

or any independent recollection right- now.

Perhaps you could tell us that?

I’a not sure of it

I ask you that because in the s« converse-

day that you and 1 had an interview on .&ae

9, 1971, Page 7:

"QUBW: bid Mt. Tajmaohoff ever

discuss the subject with you at any tine?*'

Your, answer was :

"Not that 1 can remember.*.

Xs that your .answer todays

A

Q

Yes;

That’s the way you remember it right now? 

yes.

Q Do you remember a man who came into the 

clerk's office on occasion and viewed the exhibits perhaps 

with an eyepiece or some kind of scientific equipment?
’A

a
yes.? Mr. Harper*

is it your impression or what was your

impression as to the case he was interested in?

A Sirhan case

Were you involved in handling any of his

requests?
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A. Kot myself♦

I helped look for some of the exhibits for 

Fayek Abdelmalak once.

Q Do you remember him being outside in the -public 

area? or was this under the nW system inside'?

AX think in both places.

0 At one time was there a missing exhibit that 

you were wondering about and he may have talked to you 

about?.

A ■ A missing exhibit?

Q- Yes» . •

A X think that X did; X think X helped ^ayek 

look for an exhibit which he couldn’t find.

Q ’fell, was it found while he was. there?

A Ko.

' Q Was it ever found?

A Ko। not that X know of.

It turned out it wasn’t an exhibit. ■

Q You say it-wasn’t an exhibit?

A I’m not sure* X think he told me about 51-A 

and 51-B; two different numbers and I hadn’t remembered 

that.
Q In' any event, you recall he was on some 

occasions, looking at certain exhibits out there on the 

Sirhan case? - ■

A ' Harper?

' Q Yes.

A Yes.
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$ ' While he was there under th® old procedure of

viewing exhibits outside, was anybody in your office with

him

was

had

at the tin®?

&

Q

&

Q

with him

A

Q

Douglas,

A

I couldn’t say for sure.

You never were with him?

I never' wee with him.

Are you telling us yon can’t recall that someone

or not?

Shat1# right

Dees it ever get very crowded in there, 

with customers?

Yes? it gets hectic sometimes.

Would it be true or probable that someone who

been‘in this area, under the old procedure viewing

exhibits, would it be likely or'possible' that some member of 

your office who had Mm in the' area where people were viewing 

exhibits may have to leave to take care of other mtititie®' 

©r other customers- that might come up?

A

Q

A

Q

A

a
W,. Parrish?

A

Xt*# possible that could happen.

It happens -quite often, doesn’t it?

Yes, sir.

Did it happen In the sUhaa case?

I don’t know for sure.

Did you wait on someone by the name of

According to the slip I did? but X don’t

remember doing- it

& That slip that you pulled out?



f.

V Wf JS;'^^^ W-^4;^*-X

1

2

3

4

. 5

6

7 

a

9

io 

ii

12

13 

M

15

16

17

18

19

20

• 21

22

23

24

25

26.

27

28

A Right* '

Q Grand Jury Exhibit Stoiber 4.

0083 that help refresh your recollection?

. A I my Mt have dealt with him directly. Via 

not sure, — that was when I was fairly naw in the section 

but I may have just taken his request at the time*

Q well, if you took his request, can you tell me 

whether Or not you immediately went to the guide envelope and 

checked to see whether or not the court order in the case 

permitted him to review whatever he wanted to review?

A I don*t remosber the man at all.

. . I don’t re&^nber. I.didn’t even remember 

writing that on the slip and X don’t remember going to the 

.guide envelope .
Q Weld it have been your procedure if someone 

came up and asked you to see something in the Sirhan case, 

M#8t. to go to the guide envelope? . '

A The praOedW® would be to check with the 

supervisor, especially since I was new in the section *

Q Go you recall checking with the supervisor or 

anybody else in 'connection with Mr. Parrish ’’-s case? .

A ' W, X don’t even remember it directly hut I’m 

inferring that I could have done that. '

Q How much education have you had, sir?

■ A Almost two years of college, not. quite.

Q To your knowledge are there others in your 

section that have a comparable amount of education?

A ' Yes. :
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q ■ would it be fair to say if it had been brought

to your attention that there was .a--court order, in

case restricting the access of the public# access 

Original exhibits in that case# and you were told

the Sirhan

to the

of the

contents of the court order that you would have obeyed 

whatever- those restrictions were?

Yes

Q Has anyone ever asked yon for year assistance

in Obtaining.an exhibit in the sirhan ease?

that*

Xerox?

A

A

Ofebti# asked for sobs files# I sen^bsr

How -about anybody that was - working cm the

Do you recall what x have in mind.?

oh# yes# yes-# i do.*

You’re- talking about a polygraph examination

in this 'tetter on July 12# 1M&» are you not?

a

&
recorded?

A

Q

Sight.

-Did you know, or do yon know that was tape-

X did not know it.

het me indicate to ypu that it was and I have

a transcript made up*

Do you recall a conversation with the polygraph 

operator in connection with some kind of request for-Xeroxing

on the- Sirhan case?

A

Q

Yes.

Will you tell the members of the Grand jury what
28
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14

15

the conversation was please?

A I don’t

a county employee who

I don't

think it was the Xerox man# it was

fixed machines

remember.the-exact conversation# but

it was very vague in my mind and I told the polygraph

operator that this man asked, me about getting copies of

something in the sithan case.

I don’t remember what was

It was seme papers#, he wanted- some papers for 

■ either friends or relatives of his to write a thesis about

it

I think a friend of his was going to college

. back in Massachusetts^ I believe# and I don’t know' if he

reguested it as such but he asked me if I had access and

that kind of thing.
16 It was very vague in my mind and it was a
17 couple of years ago*
18 Did you report that event to your supervisors?
19 A WO

20

A

What was your response to this, request?

At that time — I’m upt sure# but t said that

1 didn’t know anything-about it
23

24

25-

26

I don’t know- exactly what I said but I imagine 

■ it was' along those lines and I did#* t know anything about 

it.

<3 Did you participate in engaging in some kind
27

28
of surveillance or observation of Mr. Harper on any of the 

occasions he weak there to see the- exhibits?
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at

yes

KO*

-WW#ir-

your own way

A

in the back*

Q

Did I?

Would it be true to say that you sort of went

in -connection with that matter?

I wasn't involved,, really* because I was working

mostly

Did you

county clerk*a office

A

Q

time to time?

A

Q

into the

no -place

yas

Jias the

follow fairly closely'the policy of the

in showing criminal

policy been

Xes, somewhat

In what respect?

with respect to the

section there was an old

exhibits?

changed

viewing

viewing

Somewhat from

when I first cam

form and there was

to check his identification or any thing-

®ie person just sent the form and then later

on they signed the form and we checked

^hen we used to look out

table in front of the exhibit section

doors and

Q

Stored?

it*

in front at the front

hater

there was

■Where

locker room.

on they moved it to the back■behind closed

a table set up id the back*

were the exhibits in the sirhan ease

Some of them wet® stored in the death penalty

.102, which is in th® next building, next door

in the annex, and others were stored in Room 44428
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2$

A

available to

0

you knew?

I& my mind the exhibits that were in

the public, and those neat door were

444-were

not

Have yon ever made the statement that it has

been not exactly clear-out in your Mhd what the specific

’ policy of the county clerk’s office is in respect to showing 

criminal exhibits?

A

0
operator?

A

0

this time?

A

0

A

a

Yes

©M you stake that statement to the polygraph

Yes

Do you recall the context of the discussion at

No, not offhand

Hay I refresh your recollection?

Yds.

There was a statement by yens

’’It's not exactly clear-cut in my 

mind what the speed fl®, policy is, you know — 

.you know — for instance, whether semebody views

exhibit-^ we’re supposed to stand eyeball to eyeball 

with them -- or whether it’s ok&y for you to lot him 

see it# you know.
. ’’There is- fiw paper exhibits and somebody

looks at these —- and then you count them back in after-

wards, er — you know

’•It's not clear-cut in my mind about the

policy.“
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A

a
A

0

about the

Was that your statawnt in substance?

I believe so

Was it a true statement?

res

Bs it. In fact, true, that you were not clear 

policy of the clerk*a office, if, in fact, there was

one, in connection with the showing of criminal exhibits?

A

0

A

d

down there?

shown the

Q

A

res.*

2hat was true?

w*.
Wo-trailed you, Mr* Douglas, down there?

Lot. .me ask yon this; - have you had any training

Well, when I first cam© into the section I was

different procedures*

maybe Frank

Q

Who trained you?

Weil, I think Gary Wi^et©^ -did partially and .

tse

Did you ever Consider it important to get

clarified what

to stand

supposed 

exhibits

A

a

there

to go

the policy was as to whether you were supposed

and watch the person dr whether you were’

on your own way and then just collect the

when they were finished with them?

I can’t answer that right now

Did yen ever have a nah down there by the name

of Winston?

A Yes*

0 What is ^ls last name?28
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i A Sattis

2 Winston Batiste? ■

3

4

5

6

7

8

9

A

Q

connection

office?

A

passing

Q

Y®S

Did he ever make a statei^it to

with th® possibility of sabotaging

He my have said something like

you in

the -clerk * s- ■

that in

Do you arse all that you mentioned that when

io th© polygraph examiner was questioning you?

11

12

13:

14

A

0

is of that

A

Yes

Do you want to tell us what your recollection

conversation With &r. Battle- in passing?

I really — I don’t have any — I can’t exactly

15

16

think of the context or anything now — I didn’t .consider it, 

I mean-, you know, X didn’t consider it meaningful, as far ■

17 as seriousness.

#14 18 0 But you did make that statement to the polygraph
19 operator?
26

21

A Yes«

Q All right
22

23

The- Btat03ut you made is:

■ “it’s just, well, i just ^ I don’t
24

25

remember

.such and

the context or -anything but he Said if

such happened ho would sabotage the
26 place.0
27 Have- I quoted you ’ accurately?

A Yes28
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1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

. 14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

.24

25

26

27

28.

0 . And that is about as much as you can recall 

about this conversation?

'A Yes., •

Q Do I understand that you did not take that 

statement by him seriously?

A Yes, that*# right,

Q bo you feel it was just griping on his part?

A ’That would be a way to put it, I guess.

Q In connection with the Sirhan case, have you

ever received any specific instructions from any of the 

supervisors in the Clerk’s Office with respect to how 

requests were to be handled, should someone want to see 

the original exhibits in that case?

A Let’s see, after this investigation started —

Q Let’s talk in terms before the investigation 

started, if we may*

A Ko, not that I can remoter.

Q Have any written instructions been given you 

specifically setting forth how Judge Walker’s order was to 

be complied with?

A Written instructions?

A ■ Yes*

A I don’t think so.

Q bid Mr. T&imachpff or any of the supervisors

in th® Clerk’s Office tell you that any original exhibits 

cpuld be looked at in the Sirhan case without a court order 

granting such permission?

A Not. that I remember offhand, but copies were



i

2

3

4

*
5

«
7

8

9

io

ii

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

• 23

24

25

26

27

28

always available and th® originals were not in 444,

Q

information?

A.

thing, that

viewing.”

0

When Sid you recoivo that instruction and that

I don’t remember specifically.

I know it was written on the box, for one

it was stored in, ”Thes© are for public

That’s’about all I can remember was ©n it.

bo you red-all if ydu yw^e? if My* Wrper

came in with

A

he has been,

more people than just

I don’t remember it#

himself?

It’s been mentioned that

but I don’t remmbor that.

Let’s talk in the abstract about occasions when

more than .one person came ’ to see exhibits .in the same case

’ and they are together*

A

Q

All right..

Say five people all came up in One group, I

take it they all do not haw to place their names on the 

exhibit viewing slip? - .

A They do nowj. that’S regained by the new

policy instituted within the past two weeks

Q • I take -it ■previously only one person, had to

identity himself# Is that right?

A

0

person#’ are.

A

Q

That^s right-..

And you have no way of knowing who th® other

do you?

NO. •

You don’t know.if any of these other unidentified?"
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i

2

3

4

5

6

7

8

9

io

il

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

people could be police officers?

A

9

A

Q

a prosecutor?

A

Q

B

It could be a defendant who is on bail?

Yes.

It

It

It

could be anybody, a policeman, .a defendant,

could be.

Could be someone who was emotionally dis-

turbed who slight take things?

A

0

rtlbMs .fbr

called away.

That is a possibility, of course.

Is it possible that an exhibit clerk who obtains 

a person wb© hat a|M to look at them, could be 

or would be ©ailed away to answer the- telephone

or help somebody else out, leaving no one from the Clerk’s

office with

A

Q

A

Q

the person .actually viewing the exhibit? 

That’s possible.

Dogs that situation occur quite often? 

it occurs, yes.

One of the Grand Jurors would like you to

clarify your testimony concerning the missing exhibit that

you referred 

exhibit*

• 0-

■ A

to, the- ohe that turned out not to be 0'

Do' you recall your testimony- in that regard?

Yea,

Could you clarify that?

Evidently Mr. Harper w looking for Exhibit

Sl-A and 51-8 and Fayek Abdelmalak was 

he couldn’t find them, and h® asked me

looking for them, and 

if' x could help him28
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1

2

look for them. I helped look*

There was a lot of stuff back in Keo® 444,

3 .and' we couldn’t find it*

4

6

7 A ■

8

9

10

11.

13

14

15

16

17

•18

19

20

21

22

23

. 24

25

26

27

the list.

A

Q

. requested to

A

Was it in fact an exhibit?

I don’t #Jieve so

Wy don't you think so?

Later on, I happened to see that it wasn’t on

Yenx looked on the exhibit list?

YOS.,. and I don’t remember it being listed..

Bid you notify Mr. Buckley whenever a,person 

view a Sithan exhibit?

Since the time that Mt. Buckley has been there.

I don’t think I’ve aver gotten a direct request;

Q Have you ever deceived, instructions from

Buckley that he was to be notified whenever a person

requested to view an exhibit in the Sithan case?

A it was implied that you go to the supervisor*

That wits In my #tif, but I don’t remember any

specific instruction offhand.

Q As it relates to the security of’ the documents 

and the other exhibits in the Clerk’s Office, how would you, 

in ’all candor, character!to the housekeeping pattern of the 

clerk’s department regarding the exhibits?

I’m asking not as it exists today, but as it 

existed before soma new procedures within the past two or 

.three weeks have been instituted*

A. I wotild say it’s much’ improved today, and that
28



i there was room for Improvement before

2 Q In your opinion# w®#4 it be possible for a

3 person who had requested to view exhibits in any criminal

4

■ 5

case# to walk off with such an exhibit unnoticed by an 

employee? '

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

A

0

A

f#

Possibly so, and I think it happened once*

Do you recall when?

No, I don’t know offhand

HECHTS' I have nothing-further* .

FOREMAN; Any further .questions from any member of

the Grand Jury. If so, please write them out and they will be

directed to the witness- through the Deputy District Attorney

Apparently there are none

I*d like to caution you not to discuss or topart

at any time, outside of this jury xow, the questions that 

were asked of you in regard to this matter, or your answers 

until authorised by this Grand Jury or the Court to discuss­

er topart such matters, ' .

you will understand that a violation-of these
20 instructions on your part my be the basis for a charge
21

. 22

23

' against you of contempt of court.

' Do you '-understand that?

488 mWSs I
24

TO PWWU «nk you for coming to.*

26
(Thereupon# the witness'.# .Kenneth ^. Douglas, was then

/ ■escorted from the Grand Jury Hearing. Room by the Sergeant .At
27

Arms.)

THE FOEEMANs %'s will recess now until 10:00 o’clock
28



1 towrrow »rning*

2 (Bempon^ an adjournment was taken until Wednesday,

3 August 18, U71, 10:00 o’cloek A. MJ

4

5

6

7

8

9

10

11

•12

13

14

15

16

17

13

19

20.

21

22

23

24

25

26

27

—-O0O

28
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1 LOS ^GBLES, CALIFORNIA, TOMDAT, AUGUST 18, 1971

. 2 10 5 00 A» M^

3-
’OGO'

4

5’. The record will show the court reporter

6

7

is present and the Grand Jury has reassembled 

The Secretary may mil the roll

8 (Thereupon, the secretary collies with the 'Foreman1©

9 request-)
10 THE SECRETARY? There ^ twenty-one Grand Jurors

•11 present;
12 THE- FOREMAN: Let the record show the same twenty*©#®
13 Grand Jurors are present, having been present since the
14

15

16

inception of this

You

MR* HECHT:

flatter.
may proceed, Mr. Hecht.

May we have.Joyce Shannon, please
17 (Thereupon, the witness,.Joyce M. shannon, was then
is escorted Into the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant
19 At Arms.)
20

21

22 JOYCE M. SHANNON
23 called as a witness before the Grand Jury, having been
24 previously duly sworn, was recalled, examined and testified

further as follows:
26

2*

28
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2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

EXAMINATION (CONTINUED)

BY MR. HECHT:

Q Please state your name again*

A Joyce M. Shannon*

Q Did you receive, a telephone call thia raojfiiing?

a yes,, raid*

0 And was it front someone who presented himself 

as a Mr. Floyd Nelson?

A Yes.

Q Would you tell th® members of the Grand Jury 

the contents of- that conversation?

A Mr.,Nelson said that a Mrs. Lillian Castellano 

had a heart attack in front of her home when he stopped to 

pick her up and he had taken her to the Hollywood Receiving 

Hospital and that's where he was calling from.

MR. HECHT: I offer this in explanation for the 

failure of Mrs. Castellano to appear at this time. I’m not 

sure when she will be able to appear but I would like the 

record to reflect Mrs. Shannon’s testimony in that regard.

THE FOREMAN: She has testified and it will be in 

the record.

Thank you, Mrs. Shannon; you need■not wait any 

further and I ki sure I don’t have to inform you about the 

necessity of secrecy of your testimony before this Grand 

Jury.

. (Thereupon,, th® witness/ Mrs. Joyce Shannon, was then 

escorted from the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant At 

Arms.)
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i MR, HECHT: At this time

2 Grand Jury Exhibit 40, th® Court

X will read into the record

Order of Judge Walker

3 (Reading : J

4 '‘SUPERIOR COURT OF THE STATE OF CALIFORNIA

5 "FOR THE COUNTY OF LOS ANGELES

6 “THE PEOPLE OF THE STATE OF CALIFORNIA

7 "Plaintiff >

8 "versus
9 "SIRHAN BISHARA SIRHAN,

10 "Defendant
n "Humber A-233,421.
12 ”ORDER GOVERNING THE INSPECTION AND REPRODUCTION
13 OF EXHIBITS
14 "To insure .the preservation of the exhibits
15 introduced into evidence in the above-entitled case.
16 pending final determination by the appellate courts
17 the exhibits are not to be made available for inspec-
18 tion by interested members of th® public save upon
19 Order issued by the Superior Court for good cause
20 shown. Counsel of record are permitted access to the
21 exhibits without the necessity of obtaining a court
22 order
23 ’’The Office of the County Clark is ordered to
24

25

prepare copies of all documentary evidence and to - 

prepare photographic representations of other real
26 evidence which are to be available for inspection by
27 interested members of the public at the Office of the
28 County Clerk, Criminal Division, located on the Fourth
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1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Floor of the Los Angeles County Sail of Jastis©. 

The County Clerk is authorized to- asks reproductions 

of documentary evidence and reproductions of photo- • 

graphs of other real evidence which may be obtained 

by members of th® public upon application to the 

County Clerk and payment of the statutory fees, with 

the following exceptions:

”1, ?6Ople*s Exhibits 81, consisting of 166 

photographs, and People's Exhibit 82, consisting of 

123 photographs, were marked for identification only 

and were not received or considered as evidence at the 

trial. Therefore, it is ordered that these exhibits 

are not ’to be reproduced in any fashion.

”2. Defendant’s Exhibit H (a handbook 

entitled Cyclomahcy);' defendant’s Exhibit I 1-14 (14 

books); defendant’s Exhibit J (Rosicrucian Digest); 

defendant’s Exhibit K (Neophyte Monograph); defendant’s 

Exhibit L (Neophyte Monograph) and defendant’s Exhibit 

M (Neophyte Monograph) will not be duplicated by the 

County Clerk for public inspection# However, the 

exhibits may be reviewed upon court order as above 

provided. .The exhibits enumerated in this paragraph 

.are protected by ths copyright laws of the United 

States, and for that reason the County Clerk is 

ordered not to reproduce them in whole or in part.

”3. People’s Exhibit 101 (a book entitled 

Casebook of a Crime Psychiatrist) may be inspected 

upon court order for good cause shown- This exhibit
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i is also protected by the copyright laws of the United

2 States and the County Clerk is ordered not to re

3 produce the same in whole■or in part

4 ”4. Copies of People’s Exhibits 93, 95, 96 and

5

6

97 (tape recordings of custodial interviews with the 

defendant), and People’s Exhibit 114 (tape recordings

7 of psychiatric interviews with the defendant), are not

8 to be reproduced except upon order of the court for

9 good cause shown and at th® expense of the petitioner
10

11

"The reproduction of any exhibits under the 

conditions heretofore provided in this Order is to be
12 mad® exclusively by the Office of the County Clerk#
13 subject to such security precautions as he may deem
14

15

necessary and as may be provided by further order of 

this Court.
16 "DATED'this 20th day of ^ay, 1969
17 “HERBERT V. WALKER
18 "Judge of the superior Court
19 County of Los Angeles."
20 HECHT: 1*11 call Alic® Nishikawa
21 (Thereupon, the witness, Alice Hishikawa# was then
22 . escorted into the Grand Jury Hearing Room by the Sergeant
23 At Arms.)
24

25

26 ALICE NISHIKATA
27 called as a witness before the Grand Jury, was duly sworn, 

as follows:28




